
Research Institute of Sichuan Jiuzhou Electric Equipment Co., Ltd. 四川九洲电器集团有限责任公司研究院
http://www.jiuzhou.com.cn

Bilateral Meetings

Tuesday (09:00 am - 01:30 pm)

Description
四川九洲电器集团有限责任公司位于中国科技城——四川省绵阳市，始建于1958年，从事数字电视设备、有线电视宽带综合业务信息网络及三网融合系统、电线电缆光缆、LED、物联网、电子政务和电子商务软件、手机等个人消费终端、车载指挥通信系统、卫星导航系统产品等的
开发、制造、经营和服务的高科技企业，并涉足房地产开发、保险代理、教育等产业领域。占地面积约135万平方米，拥有总资产177.16亿元、净资产53.17亿元，职工总数15000余人。 Established in 1958, Sichuan
Jiuzhou Electric Equipment Co., Ltd. was one of the 156 key projects during the “First Five-Year Plan” period of China. It
is also China’s large-scale backbone military industrial enterprise that engages in the scientific research and
manufacturing of secondary radar system and device as well as air traffic control system and device. To be specific,
Jiuzhou Electric Equipment Co., Ltd. is a high-tech company that focuses on the development, manufacturing,
management and service of digital television equipment, integrated business information network and three-network
convergence system of CATV broadband, electric wire, cable & optical cable, LED, the internet of things, electronic
government affairs and e-commerce software, individual consumption terminals including cell phones, vehicle-mounted
command and communication systems, satellite navigation system products etc. Besides, it also involves in the
industrial fields of real estate development, insurance agent, education, etc. Covering a land area of nearly 1.35 million
square meters, the company holds a total asset of 17.716 billion yuan and a net asset of 5.317 billion yuan, with 15,000
employees in total.
Organization Type
Big Company / corporation,
Country
China
City
Chengdu, Hi-Tech Zone Google map
Technological offer

Cloud computing, big-data, and IOT

重点考察智慧城市、智慧旅游相关的云计算、大数据、物理网等新一代信息技术领域合作研究开发、技术转让。
We hope to talk with European friends about partnership on new generation of information technology, including Cloud
computing, big-data, and IOT in relation to smart city, intelligent tourism.

Cooperation Offered

Outsourcing co-operation1.
Technical co-operation2.
License agreement3.
Manufacturing agreement4.
Sales / Distribution5.

http://www.jiuzhou.com.cn
http://www.euexpo2015-china.talkb2b.net/home/map?city=Chengdu&address=Hi-Tech Zone


Cooperation Requested

Outsourcing co-operation1.
Technical co-operation2.
License agreement3.
Manufacturing agreement4.
Sales / Distribution5.


